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Pan

Marcin Buchali

Radny

Rady Miejskiej w Łodzi

Szanowny Panie Radny,

odpowiadając na interpelację Pana Radnego, złożoną w dniu 3 marca 2025 r., 

dotyczącą stanu chodników w ulicach Wyższej i Deotymy, informuję, że Miasto prowadzi 

cykliczne spotkania z mieszkańcami w sprawie remontów dróg. Informacja 

w przedmiotowym zakresie znajduje się na stronie internetowej: 

uml.lodz.pl/konsultacje/pozostale-dzialania-partycypacyjne/porozmawiajmy-o-drogach/. 

Na ww. spotkaniach mogą być omawiane również tematy dróg, których remont aktualnie 

nie jest planowany. 

Pracownicy Zarządu Dróg i Transportu prowadzili rozmowy telefoniczne 

oraz korespondowali z mieszkańcami najczęściej w sprawie stanu chodników 

na ul. Deotymy, w przypadku ul. Wyższej zgłoszeń było znacznie mniej. Mieszkańcy zawsze 

mają możliwość kontaktu telefonicznego z ww. jednostką oraz mogą kierować zgłoszenia 

w sprawie stanu infrastruktury drogowej również drogą mailową.

Większość wskazanych ciągów pieszych kwalifikuje się do remontu. Zadanie 

to nie zostało ujęte w budżecie Miasta Łodzi na 2025 r., niemniej Zarząd Dróg 

i Transportu dołoży starań, aby znalazło się ono w planach remontowych na lata następne. 

Do tego czasu będą prowadzone doraźne naprawy wybranych fragmentów chodników, 

co pozwoli na poprawę bezpieczeństwa pieszych.

W najbliższej okolicy aktualnie trwają remonty ul. Rydla, ul. Anczyca 

i ul. Nałkowskiej, których łączna wartość to 5 763 809,52 zł. 

Z wyrazami szacunku

Tomasz PIOTROWSKI
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